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Protokół nr VIII/19 

z VIII sesji Rady Gminy Kobylanka 

z dnia 30 maja 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do protokołu z sesji z dnia 18.04.2019r. 

3. Ochrona zdrowia na terenie Gminy/informacja o pracy Niepublicznego Ośrodka 

Zdrowia/. 

4. Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy, ochrona przeciwpożarowa. 

5. Pomoc społeczna w Gminie/sprawozdanie kierownika GOPS za 2018 rok/. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, zwłaszcza z wykonania 

uchwał przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja na temat bieżącej 

sytuacji finansowej. 

7. Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok – projekt nr 31/19. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Gminy 

Kobylanka nieruchomości przeznaczonej w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy na cele związane z lokalizacją usług celu 

publicznego – projekt nr 32/19. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej – projekt nr 33/19. 

12. Podjęcie uchwały – zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 34/19. 

13. Podjęcie uchwały- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za zagospodarowanie odpadami komunalnymi 

– projekt nr 35/19. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenie rodzaju dodatkowych usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi – projekt nr 36/19. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu edukacji uzdolnionych 

dzieci i młodzieży – projekt nr 37/19. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Kobylanka oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Kobylanka – projekt nr 

38/19. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Kobylanka oraz 

nadania jej statutu – projekt nr 39/19. 

18. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum.  

Przewodnicząca Rady Gminy Alicja Ordon witając wszystkich przybyłych o godzinie 09.00 

otworzyła VIII sesję Rady Gminy Kobylanka oświadczając, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy 
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stanowi quorum pozwalające na podejmowanie ustawowych uchwał. Załącznik nr 1 do 

protokołu – lista obecności. Załącznik nr 2 do protokołu – lista obecności gości. 

 

Ad.2 

Wnioski do protokołu z sesji z dnia 18.04.2019 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy Alicja Ordon nie stwierdziła żadnych uchybień formalnych        

w protokole z dnia 18.04.2019 roku. Protokół został sporządzony rzetelnie i merytorycznie. 

 

Ad.3 

Ochrona zdrowia na terenie gminy/informacja o pracy Niepublicznego Ośrodka 

Zdrowia/. 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu dr Zbigniewowi Greleckiemu, który przedstawił 

sprawozdanie z działalności w podstawowej opiece zdrowotnej NOZ Kobylanka za rok 2018 

– sprawozdanie  - załącznik nr 3 do protokołu. 

Dr Zbigniew Grelecki w swej wypowiedzi wskazał na potrzebę zwiększenia świadczeń 

pielęgnacyjnych i opiekuńczych  dla osób starszych i niepełnosprawnych. Zwrócił się z 

prośbą o zorganizowanie chętnych osób, mających predyspozycje do pomocy i opieki nad 

osobami wymagającymi szczególnej troski i przeprowadzenia szkolenia, którego celem 

byłoby nabycie praktycznych i merytorycznych kwalifikacji w pielęgnacji i opiece nad 

osobami starszymi. Ponadto zwrócił się z prośbą o gruntowny remont dachu ośrodka zdrowia, 

gdyż interwencyjne remonty są mało skuteczne i stanowią jedynie doraźną naprawę dachu. 

Radna Cz. Grabowska zwróciła się z zapytaniem do dr Greleckiego, czy istnieje potrzeba 

utworzenia filii ośrodka zdrowia w Reptowie? Pan Grelecki poinformował, że placówka 

działająca w Kobylance nie jest obciążona nadmiernie pacjentami, jednak gdyby miała 

powstać kolejna przychodnia należałoby zatrudnić kolejnych lekarzy specjalistów. Obecnie 

jednak jest kryzys w medycynie rodzinnej, zwłaszcza z lekarzami o specjalności pediatra. W 

związku z powyższym nie chciałby zatrudniać lekarzy z przypadku, tylko takie osoby, które z 

zaangażowaniem podchodziłyby do pacjentów.  

Głos zabrała również Pani Wójt, która odniosła się do  propozycji utworzenia filii ośrodka 

zdrowia w Reptowie, poinformowała, że był to pomysł do przedyskutowania.W swojej 

wypowiedzi podziękowała dr Greleckiemu za poziom świadczonych usług medycznych oraz 

opiekę nad mieszkańcami Gminy Kobylanka. 

 

Ad.4  

Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy, ochrona przeciwpożarowa. 

Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos nadkom. Arturowi Grendzie – I Zastępcy 

Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie.  

Pan Komendant przedstawił sprawozdanie  z działalności Komendy Powiatowej Policji w 

Stargardzie za 2018 rok – załącznik nr 4 do protokołu. 

W swojej wypowiedzi nadkom. Grenda wskazał na trzy podstawowe filary działalności 

Policji. Pierwszy dotyczył bezpieczeństwa na drogach publicznych, zdarzeń z udziałem 

uczestników w ruchu drogowym, drugi- - pracy dzielnicowego, trzeci - działalności 

profilaktycznej.  

Komendant Grenda omówił i zachęcił do korzystania z aplikacji Moja Komenda, która 

pozwala w łatwy i prosty sposób ustalić kontakt właściwym dzielnicowym oraz znaleźć dane 

teleadresowe do swojego dzielnicowego.  

Przewodnicząca A. Ordon oddała  głos radnym. 

Radny Kleinowski zwrócił się do komendanta z prośbą o ustosunkowanie się do zwiększenia 

liczby patroli na promenadzie, ich widoczności oraz zwiększenia bezpieczeństwa na plaży. 

Komendant odpowiadając podziękował za  współpracę i wsparcie  na zakup radiowozu, 
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natomiast w kwestii zabezpieczenia sezonu letniego oświadczył, że należy to zrobić w sposób 

optymalny, ponieważ służby są  rozlokowane na wodzie oraz na lądzie, a stargardzka policja 

nie ma możliwości stałego zabezpieczenia miejsca, patrolowany jest rejon gdzie jest 

największe zagrożenie. 

Radny Kleinowski zapytał czy istnieje realna potrzeba zabezpieczenia patroli policji na 

wodzie.  

Komendant odpowiedział, że policyjne siły rozłożone są równomiernie w zależności od 

zapotrzebowania. 

Głos zabrał również Radny A. Stechnij. Zwrócił się z prośbą, aby bardziej spopularyzować 

krajową mapę zagrożeń wśród mieszkańców. Ponadto  zapytał, czy jest szansa na częstsze 

patrole służb ruchu drogowego przy ul. Szczecińskiej w Morzyczynie i Zieleniewie? 

Kolejne pytanie zadała Radna D. Orzoł : Czy jest możliwość zwiększenia liczby patroli w 

nocy na promenadzie nad jeziorem Miedwie, zwłaszcza w weekendy? 

Radna Kisielewska zwróciła się z zapytaniem, jakie narzędzia posiada Policja, aby 

zapobiegać nieustannym i hałaśliwym przejazdom  quadów i motorów po osiedlowych 

drogach? 

Radny Drohomirecki zwrócił się z prośbą o zwiększenie liczby patroli na terenie sołectwa 

Niedźwiedź.  

Radna Dąbkowska poprosiła o wsparcie w szkoleniu osób narodowości ukraińskiej z zakresu 

przepisów ruchu drogowego, gdyż poruszają się oni niezgodnie z obowiązującymi w naszym 

kraju przepisami, czynią to nieumyślnie, ale stwarzają spore zagrożenie. 

Komendant odpowiadając ustosunkował się do wcześniejszych zapytań: 

- w kwestii hałaśliwego poruszania się quadami i motorami poprosił o informację, telefon ze 

wskazaniem terenu na którym ma to miejsce, 

- w kwestii przeprowadzenia szkoleń dla obywateli Ukrainy, wyraził zgodę na udział i pomoc 

w szkoleniach, 

- w kwestii zwiększonej liczby patroli w sołectwie Niedźwiedź, będą podejmowane stosowne 

działania, 

- w kwestii patroli nocnych, poinformował, że patrole będą skierowane w miarę możliwości 

posiadanych sił i środków, 

Pani Wójt podziękowała za współpracę i wsparcie służb mundurowych na terenie Gminy 

Kobylanka. Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za pracę Policji na terenie gminy. 

Kolejną informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na ternie Gminy 

przedstawił Komendant Straży Gminnej Przemysław Gruca – sprawozdanie za rok 2018 – 

załącznik nr 5 do protokołu. 

W swojej wypowiedzi komendant wskazał najważniejsze problemy z jakimi na co dzień musi 

się mierzyć  Straż Gminna. P. Gruca poinformował, że do dyspozycji ma tylko jednego 

strażnika, a teren gminy jest duży i nie jest w stanie zrealizować wszystkich potrzeb 

mieszkańców. Najczęstsze zgłoszenia dotyczą bezdomnych psów oraz zaśmiecania terenu. 

Straż Gminna współpracuje ściśle z Nadleśnictwem Kliniska oraz Policją.  

Po wysłuchaniu sprawozdania komendanta, Pani Przewodnicząca Rady Gminy, oddała głos 

radnym. 

Radny A. Stechnij zachęcał Komendanta Straży do bliższej współpracy z Policją. Komendant 

Gruca poinformował, że są organizowane wspólne patrole, jest duże wsparcie ze strony 

Policji. Jednak jak zauważył, Policja ma również swoje zadania, które musi realizować. 

Komendant wskazał również, iż bardzo często mają do czynienia ze spalaniem śmieci, 

plastików w piecach, a to są już zadania typowo skierowane do straży gminnej. 

Radny Dąbkowski zapytał, jakie były wpływy z mandatów w 2018 roku.  

Komendant przekazał, iż kwota uzyskana z nałożonych mandatów wynosi 1950 zł.  

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Komendantowi za współpracę.  
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Swoje podziękowania przekazała również Pani Wójt. Zaznaczyła, że praca strażników jest 

oceniana bardzo pozytywnie, ponieważ jest wiele prewencyjnych działań ze strony straży, 

zachowują oni czujność – sprawa zaśmiecania tzw. „chociwelki” i stanowią oni pierwszy 

kontakt przy rozwiązaniu problemu. 

Pani Wójt podziękowała również za zwrócenie uwagi w kwestii organizacji ruchu pieszych 

przy nowo budowanym sklepie Dino.  

Po przedstawieniu sprawozdania przez Komendanta Straży Gminnej w Kobylance, pani 

Przewodnicząca udzieliła głosu Komendantowi Gminnemu Ochotniczej Straży Pożarnej.  

Jako pierwszy głos zabrał nowo mianowany komendant Państwowej Straży Pożarnej w 

Stargardzie, pan Jarosław Tomczyk/sprawozdanie załącznik nr 6 do ptotokołu/. Pan 

komendant przestawił ogólny zakres podjętych działań na terenie powiatu stargardzkiego. 

Zauważył, że w roku 2018 było znacznie więcej wydarzeń związanych z pożarami. Zgodnie z 

danymi ochrona przeciwpożarowa w Gminie Kobylanka jest na wysokim poziomie, również 

współpraca z jednostkami układa się dobrze. W ubiegłym roku odnotowano 78 zdarzeń , z 

czego jedno tylko było obsługiwane przez jednostkę Powiatowej Straży Pożarnej w 

Stargardzie. Pozostałe zostały zabezpieczone przez OSP z Gminy Kobylanka. Należy jednak 

wskazać , że dwie jednostki są włączone do Krajowego Systemu Ratowniczego na stałe.  

Podsumowania statystycznego działań OSP z Gminy Kobylanka dokonał komendant  

D. Zagrodzki. W roku 2018 dokonano zakupu sprzętu na łączną kwotę 386,628,00 zł, z czego 

dotacji uzyskano na 300,000,00 zł. W ramach tych dotacji zrealizowano remont remizy OSP 

Bielkowo , dokonano zakupu mobilnego sprzętu ratownictwa wodnego na kwotę 281.670,00 

zł. W ramach Funduszu Sprawiedliwości otrzymaliśmy kwotę 85.000,00 zł, udział Gminy 

wyniósł 1% . Nie udało się zrealizować remontu OSP Kobylanka.  

Zmiany jakie nastąpiły w roku 2019: 

1. Od 1 stycznia 2019 r. ekwiwalent jest wypłacany z budżetu Gminy, na podstawie 

postanowienia RIO. 

2. Dzięki rozmowom z radnymi , panią Wójt uzyskano dofinansowanie z budżetu  

      Gminy Kobylanka w kwocie 150.000,00 zł na zakup średniego samochodu pożarniczego. 

3. Zostanie przeprowadzony remont remizy OSP Kobylanka, w budżecie Gminy 

zabezpieczono kwotę 19.500,00 zł , natomiast 36.173,00 zł zostały pozyskane w 

ramach dofinansowania z programów. Remont remizy jest priorytetem na rok 2019. 

4. W ramach pozyskiwania funduszy z MSWiA, Krajowego Systemu Ratowniczego oraz 

programu RPO dla województwa zachodniopomorskiego udało się pozyskać 

następujące kwoty dla poszczególnych jednostek : 

• OSP Kobylanka – 36.173,00 zł na remont remizy, 

• OSP Niedźwiedź – 2000,00 zł łącznie na agregat prądotwórczy ,maszt oświetleniowy,  

• OSP Reptowo – 3600.84,00 zł motopompa Niagara, 

• OSP Kunowo – 7829,00 zł wymiana bramy wjazdowej , ogólny koszt opiewa na 

kwotę 10.500,00 zł, 

• OSP Bielkowo – 5750.57 zł podpory stabilizujące, 

• OSP Niedźwiedź – 5000,00 zł na zakup mundurów hełmów, obuwia, 

• OSP Kobylanka – 6000,00 zł zakup sprzętu łączności, 

• OSP Kunowo – 6000,00 zł  zakup sprzętu łączności. 

Komendant Zagrodzki zaznaczył, że nie było możliwości przesunięć pieniędzy, ponieważ 

były zaszeregowane tabelarycznie i pozostawała jedynie do podjęcia decyzja albo pieniądze 

będą przeznaczone dla danej jednostki, albo zostaną zwrócone i przekazane dla innej gminy. 

W związku z powyższym postanowiono jak wyżej. Razem dofinansowanie pozyskane ze 

środków zewnętrznych wynosi 72.792,23 zł bez dotacji na samochód.  

Ponadto , w dniu 11 maja 2019 r. została wręczona  promessa na zakup średniego samochodu 

ratowniczego dla OSP Bielkowo. Podział funduszy przedstawia się następująco : 
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- 380.000,00 zł Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska 

- 150.000,00 zł Gmina Kobylanka 

- 205.000,00 zł środki ubezpieczeniowe 

- 25.000,00 środki własne OSP. 

Pan D. Zagrodzki przedstawił sytuację kadrową wszystkich jednostek OSP na terenie Gminy 

Kobylanka. Wskazał na liczne braki kadrowe, nie ma nowych ochotników i to generuje 

kolejne problemy oraz na potrzebę ubezpieczenia nowego sprzętu. Pan Komendant 

poinformował ,że należy się nad tym zastanowić , gdyż sprzętu nowego będzie dużo i trzeba 

go ubezpieczyć od wszelkich następstw jego użytkowania. 

Na terenie Gminy Kobylanka działa również Ratownictwo Wodne , które jest obsługiwane  

przez OSP Bielkowo, jednak według rozeznania pana D. Zagrodzkiego , kąpielisko jest  

bezpieczne, prowadzone są dyżury do 19 czerwca w weekendy , po 19 czerwca we 

 wszystkie dni. Dwóch ratowników pływa po akwenie w łodzi. Dofinansowanie pochodzi od 

 wojewody zachodniopomorskiego w kwocie 54.000,00 zł, Gmina Stargard dofinansowuje 

 na kwotę 10.000,00 zł, Powiat Stargardzki nie udzielił żadnego wsparcia finansowego.  

Pan komendant wskazał również potrzebę reaktywowania Miedwiańskiego Centrum 

Wodnego, które koordynowałoby działaniami służb ratowniczych , informowało o złych 

warunkach pogodowych, byłoby w stałym kontakcie z policją. Wkład finansowy ze strony 

Gminy zamykałby się w kwocie 5000,00 zł. Pan D. Zagrodzki poinformował ,że zwróci się 

pismem do Przewodniczącej  Rady Gminy o ujawnionych zagrożeniach na terenie kąpieliska 

Miedwie. 

 Pytania radnych: 

Radny Kleinowski wystosował zapytanie , czy jest możliwość dysponowania jednostkami w 

sposób sprawiedliwy, skoro zarówno jednostka OSP Kobylanka i OSP Bielkowo posiadają 

podobny sprzęt? Odpowiedzi udzielił komendant Tomczyk, który poinformował, że wszystko 

zależy od możliwości liczebnej jednostki w sytuacji zagrożenia. 

Kolejne zapytanie wystosował radny Drohomirecki, dotyczące działalności Ratownictwa 

Wodnego OSP Bielkowo,  finansowania bramy wjazdowej do OSP Kunowo oraz sprzedaży 

średniego samochodu OSP Bielkowo.  

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 5 minut przerwy.  

Po przerwie pani przewodnicząca wznowiła obrady. 

Komendant Zagrodzki odpowiadając na pytanie dotyczące Ratownictwa Wodnego wskazał 

na potrzebę jego istnienia na terenie tego akwenu wodnego. Uważa, że jest niezbędny i 

dopóki będzie komendantem jednostki jego działalność nie zostanie zawieszona. Jeśli zaś 

chodzi o bramę wjazdową dla OSP Kunowo, we wcześniejszym sprawozdani finansowym 

poinformował, że ta brama zostanie zrobiona. Sprzedaż średniego samochodu ratowniczego 

była zaplanowana ze względu na wysłużenie oraz wiek pojazdu. Owszem była możliwość 

odkupienia pojazdu przez OSP Niedźwiedź, jednak pomimo dwóch miesięcy przeznaczonego 

na to czasu, jednostka nie zorganizowała funduszy. W związku z powyższym samochód 

został sprzedany poza Gminę. Pan Komendant poinformował o całej sytuacji związanej ze 

sprzedażą samochodu zarówno Panią Wójt jak i Panią Przewodniczącą. 

Radny Drohomirecki nie zgodził się z takim działaniem, gdyż uważa, że wszelkie dotacje 

przeznaczane są jedynie dla OSP Bielkowo, według radnego średni samochód ratowniczy   

powinien być zadysponowany do OSP Kobylanka, gdyż tam jest więcej interwencji i 

wyjazdów. Ponadto radny Drohomirecki wskazał w swej wypowiedzi, że zachowanie 

komendanta Zagrodzkiego jest wysoce nieetyczne i powinien podać się do dymisji. 

Komendant odpowiedział, że  jego rezygnacja leży już od dwóch lat , jednak nie ma nikogo, 

kto chciałby objąć stanowisko, bo jest ono pełnione społecznie 

Na tym dyskusję zakończono. Wobec braku pytań , Pani Przewodnicząca przeszła do 

kolejnego punktu obrad. Pani Wójt podziękowała OSP za współpracę oraz włączenie jej do 
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składu Zarządu. 

 

Ad. 5 

Pomoc społeczna w Gminie /sprawozdanie kierownika GOPS za 2018 r./. – złącznik nr 7 

do protokołu. 

Głos zabrała pani Anna Skrofil  - kierownik GOPS, która nawiązała do wypowiedzi dr 

Greleckiego odnośnie opieki nad osobami przewlekle chorymi  czy starszymi. Problem nie 

polega na tym, że opieka nie chce tego robić , a jedynie  z  braku personelu przeszkolonego 

do taki działań. Jednak, jak zauważa pani kierownik , nie zostawia się takich osób bez 

pomocy. Poza tym koszty zatrudnienia takiej osoby są ogromne i na chwilę obecną są 

zatrudniane na umowę zlecenie.  

Pytania radnych – nie było. 

Pani Przewodnicząca podziękowała za wystąpienie. 

 Pani Wójt podziękowała za współpracę. 

 

 Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, zwłaszcza z wykonania 

uchwał przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja na temat bieżącej 

sytuacji finansowej. 

1. Dofinansowanie drogi Cisewo-Zieleniewo – znaleźliśmy się na ostatecznej liście 

rankingowej, więc już mamy pewność, że otrzymamy dofinansowanie. Zaraz po uzyskaniu tej 

informacji zostało podpisane porozumienie z Lasami Państwowymi w sprawie budowy drogi. 

Będziemy ją budować oddzielnie, ponieważ Lasy w tym roku nie mają funduszy. Obecnie 

czekamy na podpisanie umowy – województwo wysłało listę do ministerstwa i czeka na 

zatwierdzenie. Jak tylko otrzymamy informację o terminie podpisania umowy, będziemy 

musieli wprowadzić pieniądze do budżetu – możliwe, że będzie konieczne zwołanie sesji 

nadzwyczajnej w tej sprawie, żebyśmy mogli ruszyć z inwestycją. 

2. Spotkanie z prezydentem Stargardu – pozyskanie dofinansowania zapewnienia 

bezpieczeństwa nad Miedwiem w sezonie letnim. Udało się pozyskać dofinansowanie w 

kwocie 80 tys. zł. 

3. Szkoła w Kobylance i szkoła w Reptowie złożyły wnioski o dofinansowanie stołówek 

szkolnych. Łączna wartość obu wniosków to kwota 48 889. Dofinansowanie 80%. Wkład 

własny gminy – 9777 zł. 

4. Dofinansowania dla strażaków. Nasze jednostki zaczęły aktywnie działać w kierunku 

pozyskiwania dofinansowań zewnętrznych na zakup sprzętu i remonty. Na dzień dzisiejszy 

OSP Bielkowo otrzymało promesę na samochód, a OSP Niedźwiedź 5000, OSP Kunowo 

6000 i OSP Kobylanka na zakupy sprzętowe (konkursy Urzędu Marszałkowskiego). 

5. Konferencja z Wicemarszałkiem Jarosławem Rzepą. Podczas spotkania poruszone były 

tematy dofinansowań unijnych na bieżący rok. We wrześniu będzie można składać wnioski o 

dofinansowanie budowy lub modernizacji sieci wodociągowych – będziemy starać się o 

fundusze na budowę wodociągu do Gajęckiego Ługu. Przeprowadzamy także rozeznanie w 

sprawie modernizacji sieci do Niedźwiedzia i Motańca (wymiana rur na większą średnicę), 

złożyliśmy pismo do Wodociągów Zachodniopomorskich o wskazanie wytycznych do 

zaprojektowania tej sieci, dzięki czemu będziemy mogli oszacować zakres prac i orientacyjne 

koszty. W zależności od rozwoju sytuacji i możliwości budżetu na przyszły rok będziemy 

strać się pozyskać dofinansowanie na tę inwestycję. Planujemy także złożyć wniosek o 

dofinansowanie budowy targowiska, jeżeli uda nam się uzyskać prawo do dysponowania 

nieruchomością obok CKiR oraz jeśli koszty tego przedsięwzięcia nie okażą się wysokie. 

6. Udział w wyjeździe studyjnym członków Stowarzyszenia Szczecińskiego Obszaru 
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Metropolitalnego do Malmo i Kopenhagi. Uczestniczyliśmy w bardzo interesujących 

spotkaniach dotyczących zintegrowanego transportu, co wiąże się z naszą inwestycją w 

Reptowie i Miedwiecku (punkty przesiadkowe). Koszty wyjazdu były pokryte ze środków 

Stowarzyszenia. 

 

7. Odbyło się spotkanie z młodzieżą w sprawie statutu Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przedstawicielami rady byli p. Grabowska i p. Stechnij. Młodzież zgłosiła swoje pomysły i 

uwagi do statutu, dzisiaj projekt uchwały zostanie poddany pod obrady. 

 

8. Odbyło się kolejne spotkanie z wicemarszałkiem Tomaszem Sobierajem w sprawie 

ścieżki z Kobylanki do Bielkowa. Marszałek potrzebuje jeszcze około miesiąca na 

zgromadzenie funduszy, potem będziemy podpisywać porozumienie. 

 

9. Rozpoczęliśmy naprawy dróg w ramach bieżącego utrzymania. Kolejne odcinki są 

sukcesywnie remontowane i odbierane przez urzędników. 

 

10. Odbyło się zebranie wiejskie w Motańcu w sprawie poprawy bezpieczeństwa na 

drogach. Ustaliliśmy wspólnie zamontowanie tzw. mijanek oraz ustawienie dodatkowych 

znaków drogowych. Przeprowadzono przy współudziale mieszkańców wizję lokalną w celu 

ustalenia usytuowania mijanek. Do końca wakacji te czynności zostaną wykonane. Ponadto 

mieszkańcy zdecydowali w głosowaniu o dołożeniu 10 tys. z funduszu sołeckiego do projektu 

chodnika. 

 

11. 29 maja odbył się odbiór prac w świetlicy w Bielkowie. 

 

12. W sobotę 25 maja trzy nasze jednostki brały udział w międzygminnych zawodach 

strażackich w Barzkowicach – Kobylanka, Bielkowo i Reptowo. Bielkowo zajęło 7 miejsce, 

Kobylanka 10, a Reptowo 11 (na 13 drużyn). 

 

13. Spotkanie z przewodniczącymi komisji rady – zostało zaplanowane, radni zaproszeni, 

w dniu spotkania przewodnicząca Ordon poinformowała sekretariat, że nie będą obecni. 

14. Spotkanie z rodzicami uczniów szkoły w Reptowie w sprawie rezygnacji dyrektora 

Dubojskiego. 

 

Pani Wójt poinformowała o przebiegu spotkania z rodzicami dzieci SP w Reptowie, które 

miało bardzo gwałtowny przebieg. Pani J. Pilecka przekazała, że chciała się porozumieć z 

panem dyrektorem , jednak wszelkie próby zażegnania konfliktu nie przyniosły rezultatów. W 

ocenie Pani Wójt, pan M. Dubojski nie wykazał chęci współpracy. Nie przyjął żadnej z 

propozycji przedstawionej przez Panią Wójt. W związku z powyższym mówienie o dobru 

dzieci jest dalece niestosowne i na pewno w tym konflikcie nie chodzi o dobro uczniów. Pani 

Wójt nadmieniła, że wszelkie decyzje podjęte w tej sprawie nie dotykały dzieci, a w konflikt 

wciągnął rodziców i dzieci dyr. Dubojski. 

 

Skarbnik gminy przedstawiła informacje nt. bieżącej sytuacji finansowej gminy: 

 

Stan na 30.04.2019 r. 

 

Dochody – 32,63% 10152517,44 zł 

 

Wydatki – 25,98% 9641125,92 zł 
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Wpływy z PIT 1851410,00 zł 

 

Podatek od nieruchomości 2562665,70 zł 

 

Wydatki majątkowe 2504040,77 zł 

 

Wydatki bieżące 7137085,15 zł 

 

Nadwyżka 511391,52 zł 

 

Stan środków na rachunku bankowym 1508020,70 zł 

 

Sekretarz gminy przedstawiła informację odnośnie realizacji uchwał ostatniej sesji, załącznik 

nr 

Podjęto pięć uchwał, dwie uchwały są w trakcie realizacji. 

 

Ad.7 

Informacja o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

Przewodnicząca RG poinformowała radnych, że do biura rady wpłynęły następujące sprawy: 

- pismo (kwiecień) w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Kobylanka 

- pismo z RIO w Szczecinie ( 10.04.2019 r.)  dotyczące szkolenia dla Przewodniczących i 

Członków Komisji Rewizyjnych 

- pismo o pomoc socjalną dla  pani Danuty Wielgockiej ( 18.04.2019 r.) 

- pismo dotyczące szkolenia dla członków Komisji skarg, wniosków i petycji ( 19.04.2019 r.)  

- pismo RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii przedłożonym przez Wójta Gminy  

sprawozdania z wykonania budżetu ( 19.04.2019 r.) 

- pismo RIO w Szczecinie ( 25.04.2019 r.) dotyczące zasad wyboru inkasenta  

- Zaproszenie na Forum Przewodniczących Rad  ( 26.04.2019 r.) 

- zaproszenie na szkolenie z procedur (29.04.2019 r.) dla członków Komisji Rewizyjnej 

- sprawozdanie GOPS za rok 2018 ( 30.04.2019 r.) 

- pismo  ( 30.04.2019 r.) od Wojewody Zachodniopomorskiego dotyczące złożenia 

oświadczenia majątkowego przez Panią Wójt Julitę Pilecką i Przewodniczącego Rady Gminy 

Zbigniewa Drohomireckiego 

- skarga ( 06.05.2019r.) złożona przez Świat Granitu sp. z o.o. reprezentowana przez pana 

Marcina Korzeniewicza, do Wojewody Zachodniopomorskiego , przekazana zgodnie z 

właściwością terytorialną 

- odpowiedzi na interpelacje i zapytania  radnych z dnia 18.04.2019 r.  

- uchwały RIO w Szczecinie dotyczące wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty 

długu Gminy Kobylanka (09.05.2019 r.) 

- skarga na pracę UG oraz pracownika   ze strony pani Doroty Sławczyńskiej – Ihnatowicz 

(13.05.2019 r.) 

- pismo dotyczące szkolenia dla radnych w sprawach skarg , wniosków i petycji (16.05.2019 

r.) 

- zaproszenie na zakończenie roku szkolnego w SP w Reptowie (17.05.2019 r.) 

- zaproszenie na obchody 70 lecia OSP w Niedźwiedziu( 17.05.2019 r.) 

- sprawozdanie z działalności w podstawowej opiece zdrowotnej NOZ Kobylanka za rok 

2018 (20.05.2019 r.) 

- sprawozdanie z działalności GOPS w Kobylance za rok 2018 (21.05.2019 r.) 

- sprawozdanie finansowe  Gminy Kobylanka za rok 2018 (21.05.2019 r.)  
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- pismo dotyczące obrad VII sesji Rady Powiatu Stargardzkiego (22.05.2019 r.) 

- pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu dotyczące nieprawidłowości 

oświadczenia majątkowego skarbnika Bożeny Hok ( 23.05.2019 r.) 

- list rodziców SP  w Reptowie dotyczący odwołania dyrektora Mariusza 

Dubojskiego.(29.05.2019) 

W liście była zawarta prośba rodziców, aby odczytać go na najbliższej sesji RG. Ponadto 

rodzice poprosili , aby Pani Wójt ustosunkowała się do zaistniałej sytuacji . Pani 

Przewodnicząca przychyliła się do sugestii rodziców i list został odczytany na sesji . 

Będzie również wniesiona interpelacja. 

 

Ad.8  

Interpelacje i zapytania 

Radny Drohomirecki zapytał o podjazd do remizy , jak miałaby wyglądać ta inwestycja , czy 

można to zrealizować jednoetapowo? 

Radna Dąbkowska zapytała , czy jest możliwość pozyskania planów, kosztorysów budowy 

chodnika do Cisewa ? Czyj jest chodnik do stacji PKP w Reptowie? Co dalej z 

postępowaniem administracyjnym dotyczącym trafostacji? 

Ponadto Radna podziękowała Pani Wójt za otrzymaną dotację dla Koła Gospodyń Wiejskich 

w Reptowie. 

Radny D. Dąbkowski zwrócił się z zapytaniem , kiedy wjedzie  równiarka na zatorze? 

Radna Gierałtowska zapytała na jakiej zasadzie dokonuje się wyboru dróg do remontu? Czy 

obowiązuje lista stworzona przez UG , czy mieszkańcy sami mają zgłaszać ? Kolejne pytanie 

dotyczyło naprawy lampy na ul. Jeziornej , która została uszkodzona w wyniku wypadku? 

Radna J. Kisielewska zapytała , jak często sprzątane są drogi gminne, zwłaszcza ul. Jeziorna, 

która zasypana jest igliwiem z drzew? Czy przewiduje Pani Wójt zakup koszy na śmieci? 

Kiedy będą zainstalowane znaki z informacją „Droga Osiedlowa ”przy wjeździe na osiedla 

Zielone,  Kwiatowe, Nowy Horyzont oraz znak  ostrzegający „Straż Pożarna „przy wyjeździe 

z remizy w Kobylance ? 

Czy w związku z pozyskaną informacją dotyczącą możliwości budowy sieci światłowodowej, 

Pani Wójt mogłaby pozyskać szerszą wiedzę w tym temacie, gdyż mieszkańcy są tym 

zainteresowani? 

Kolejne pytanie dotyczy kwoty 150.000,00 zł zaplanowanej w programie współpracy z 

organizacjami pozarządowymi. Podzielono 120.000,00 zł, a co się stało z 35.000 zł? 

Czy to prawda, że Pani Wójt przeznaczyła dla jednego z KGW kwotę 12.000 zł? 

Radny Stateczny zadał pytanie dotyczące budowy odcinka ścieżki pieszo – rowerowej z 

Kobylanki do Bielkowa , do którego miejsca ma zakończyć się planowana  budowa? Czy 

zakończy się przed Bielkowem? 

Kiedy planowany jest remont świetlicy w Bielkowie? 

Czy do planowanej w przyszłym roku przebudowy drogi wojewódzkiej  jest uwzględniony 

chodnik,  który jest w złym stanie oraz czy będą zbudowane obecnie brakujące odcinki 

chodnika w Bielkowie? 

Na jakim etapie jest obecnie wykonanie przepustowości rowów w miejscowości Rekowo? 

Radna Grabowska  zapytała Panią Wójt , czy jest możliwe wyrównanie drogi Zieleniewo - 

Cisewo? 

Przewodnicząca A. Ordon zgłosiła również zapytania: 

Pierwsze pytanie do Pani Wójt dotyczy podatku VAT. Jakie kroki poczyniła Gmina , aby  

skutecznie odzyskać podatek VAT ? Kto jest pełnomocnikiem w tej sprawie ? Czy Gmina 

odpowiedziała na skargę kasacyjną ? 

Kto odpowiadał na interpelacje i zapytania radnych ? Nie ma podpisu . 

Również w tej samej sprawie żądam sprostowania odpowiedzi na zapytanie radnego Andrzeja 
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Stechnija, dotyczy to pierwszej części zdania, gdzie zapisano „Wycięcie dębu odbyło się na 

wniosek sołtysa Jęczydołu”. Proszę o dokładne odsłuchanie sesji , odczytanie protokołu i  

sprostowanie zamieszczonej odpowiedzi. 

Kolejne pytanie dotyczy remontu drogi w kierunku strzelnicy w Jęczydole. Proszę o 

informację jaki jest koszt , w jakiej technologii zostaje to wykonane i jakie są kryteria doboru 

dróg do remontu. W związku z faktem ,że mieszkam w tej okolicy, nie chciałabym , aby 

twierdzono, że droga remontowana jest ponieważ tam znajduje się moja nieruchomość. 

 

Ad. 9  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok – projekt nr 31/19. 

Skarbnik uzasadniła projekt uchwały – załącznik nr 8. 

 

Zwiększa się dochody bieżące budżetu gminy na 2019 r. w kwocie 34.727,78 zł z tytułu 

zwrotu wydatków poniesionych na zakup energii elektrycznej zużytej przez firmę budowlaną 

na potrzeby realizacji inwestycji dotyczącej rozbudowy Szkoły Podstawowej w Kobylance. 

Wprowadza się zmiany limitów wydatków w budżecie gminy w 2019 r. według poniższego 

zestawienia: 

 

 Rozdział: 60016  § 6050  - wykonanie chodnika w Motańcu 20 000,00 Zwiększa się wydatki 

inwestycyjne o kwotę 20.000 zł na wykonanie projektu chodnika w Motańcu. Po wykonaniu 

rozeznania rynkowego najkorzystniejsza oferta opiewa na kwotę 45.000 zł. zadanie zostanie 

zrealizowane w ramach funduszu sołeckiego na kwotę 10.000 zł. 

 

 Rozdział :70095 § 6050 Budowa budynku z mieszkaniami socjalnymi w Reptowie na działce 

221/4 11 000,00 Zwiększa się wydatki inwestycyjne o kwotę 11.000 zł na budowę budynku z 

mieszkaniami socjalnymi w Reptowie. W związku ze zmianami przepisów (ustawa 

antysmogowa) dotyczącymi negatywnego wpływu na środowisko, zaprojektowane pieco-

kuchnie nie były dostępne na rynku. Wykonawca zakupił inny model pieco-kuchni o tych 

samych parametrach grzewczych ale innych wymiarów. Z tego względu należy dostosować 

podłączenie instalacji centralnego ogrzewania do innego modelu pieca, ze względów na 

bezpieczeństwo konieczne jest wymurowanie ścianki aby piec nie wystawał poza światło 

ścianki. 

 

Rozdział:80101 §  4260 Zakup energii 14 727,78 Zwiększa się wydatki bieżące Szkoły 

Podstawowej w Kobylance zakup energii elektrycznej, w związku ze zwiększonym zużyciem 

energii związanym z realizacją inwestycji. Zgodnie z wnioskiem Rady Gminy 

 

Rozdział :80101  § 6050 Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w Kobylance wraz z 

budową infrastruktury komunikacyjnej i parkingów 20 000,00 Zwiększa się wydatki 

inwestycyjne o kwotę 20.000 zł na rozbudowę budynku Szkoły Podstawowej w Kobylance. 

Zwiększone wydatki dotyczą robót dodatkowych polegających na remoncie istniejącego 

korytarza. 

 

Rozdział :80104  § 2540 Utrzymanie dzieci w przedszkolach niepublicznych w gminie 

Kobylanka -51 000,00 Zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 51.000 zł na utrzymanie dzieci 

w przedszkolach niepublicznych. W związku z otrzymaną dotacją od wojewody 

zachodniopomorskiego na dofinansowanie wychowania przedszkolnego wydatki 

zaplanowane w budżecie na 2019 r. po dokonanym zmniejszeniu powinny zabezpieczyć 

realizację tego zadania. 
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Rozdział : 60017   § 6050 Budowa zjazdu do remizy w Niedźwiedziu -20 000,00 Zgodnie z 

wnioskiem Rady Gminy 

 

Rozdział :90095 § 6060 Zakup 2 wiat przystankowych do Morzyczyna 20 000,00 Zgodnie z 

wnioskiem Rady Gminy 

 

Rozdział: 92109 § 6050 Przebudowa węzła cieplnego wraz z modernizacją pomieszczeń 

świetlicy wiejskiej w świetlicy w Bielkowie 20 000,00 Zgodnie z wnioskiem Rady Gminy. 

 

Radna D. Orzoł złożyła wniosek w imieniu Klubu „Porozumienie dla Kobylanki „ w który 

dotyczy załącznika nr 2 do projektu Uchwały nr 31/19: 

 

Zgodnie z ustaleniami zmniejsza się 20.000,00 zł z budowy zjazdu do remizy w Niedźwiedziu 

i przeznacza się tę kwotę na zakup 2 wiat przystankowych do Morzyczyna. Ponadto zwiększa 

się kwotę o 20.000,00 zł na modernizację świetlicy  w Bielkowie. 

 

OPINIE KOMISJI : 

 

Komisja Socjalna : 

Za – 2 głosy  

Przeciw – 2 głosy 

 

Komisja RGiF: 

Za – 2 głosy 

Przeciw 2- głosy 

 

DYSKUSJA : 

Radny A. Stechnij poinformował, ze nie zgadza się z taką decyzją, gdyż  w sytuacji braku 

pieniędzy , przesunięta kwota nie starczy na cały  remontu świetlicy w Bielkowie, a wszelkie 

środki powinny być przekierowane na remont szkoły w Kunowie. 

 

OPINIA PANI WÓJT: 

 

W ocenie Pani Wójt remont świetlicy nie zamknie się w tej kwocie , nawet będzie ona 

powiększona o kwotę 20.000, 00 zł . Pani J. Pilecka uważa, że najrozsądniej byłoby pozyskać 

dofinansowanie w ramach współpracy z Euroregionem Pomerania. Należałoby napisać 

projekt we współpracy z partnerem niemieckim i w ten sposób pozyskać fundusze . To byłoby 

rozsądne rozwiązanie. 

 

Głosowanie nad zmianami do projektu Uchwały nr 31/2019 

 

Przystąpiono do głosowania  

 

Za 10  ( Z, Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Golembowski. K. Kleinowski, A.Ordon, D.Orzoł, 

J. Kisielewska, R. Stateczny, Cz. Grabowska, Z. Drohomirecki) 

 

Przeciw 2  ( A. Stechnij, U. Gierałtowska). 

Karta do głosowania załącznik nr 9. 

 

Głosowanie nad projektem Uchwały nr31/19 ze zmianami: 
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Za 10 (( Z, Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Golembowski. K. Kleinowski, A.Ordon, D.Orzoł, 

J. Kisielewska, R. Stateczny, Cz. Grabowska, Z. Drohomirecki) 

 

Przeciw 1 U. Gierałtowska 

Wstrzymał się – 1 A. Stechnij 

Karta do głosowania załącznik nr 10. 

Uchwała Nr VIII/50/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok – załącznik nr 11. 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Gminy Kobylanka 

nieruchomości przeznaczonej w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy na cele związane z lokalizacją usług celu publicznego – projekt nr 

32/19 – zał. nr 12. 

Pani wice wójt  przedstawiła uzasadnienie. Projekt dotyczy działki nr 113 , którą Gmina 

chciałaby przejąć w celu zagospodarowania na plac zabaw. Musi jednak spełniać pewne 

kryteria, niezbędna jest więc zgoda RG. 

 

OPINIE KOMISJI – pozytywnie  

KLUBY – nie opiniowały 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Za   12 ( Z. Dąbkowska , D. Dąbkowski, Z. Golembowski, K. Kleinowski, A. Ordon, D. 

Orzoł, J. Kisielewska , A. Stechnij, R. Stateczny, U. Gierałtowska, Cz. Grabowska, Z. 

Drohomirecki). 

Karta do głosowania załącznik nr 13. 

Uchwałę przegłosowano jednogłośnie. 

Uchwała Nr VIII/51/19 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Gminy Kobylanka 

nieruchomości przeznaczonej w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy na cele związane z lokalizacją usług celu publicznego – załącznik nr 

14. 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej – projekt nr 33/19 zał. nr 15. 

Projekt uchwały uzasadniła Pani Wójt , wskazała na potrzeby dostosowania wszystkich 

regulaminów do jednego, aby obowiązywał na wszystkich obiektach jeden przepis. 

 

OPINIE KOMISJI – pozytywne  

OPINIE KLUBÓW – pozytywne 

 

Pani Przewodnicząca otworzyła dyskusję: 

 

Głos zabrała radna U. Gierałtowska , która wnioskowała o zmianę zapisu w treści uchwały w 

załączniku nr 2, aby do §7 dodać pkt 5-  zakaz wprowadzania zwierząt. Podczas dyskusji głos 

zabrała radca prawna, która poprosiła o chwilę przerwy , aby sprawdzić w przepisach , czy 

taki zapis można dokonać. 

Przewodnicząca zarządziła 3 min. przerwę. 
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Po przerwie wznowiono obrady: 

 

Radca prawny poinformowała ,że taki zapis można wprowadzić na obiektach gminnych , 

zakaz obowiązywałby , gdyby dotyczył wszystkich publicznych obiektów. 

 

Głosowanie wniosku  w zał. nr 2 uchwały §7 dopisać pkt 5 z zapisem „wprowadzania 

zwierząt”. 

 

Za – 12 (Z, Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Golembowski. K. Kleinowski, A.Ordon, D.Orzoł, 

J. Kisielewska, R. Stateczny, Cz. Grabowska, Z. Drohomirecki, A. Stechnij, U. Gierałtowska) 

Karta do głosowania załącznik nr 16. 

 

Przegłosowano jednogłośnie wniosek. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

Za – 12 (Z, Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Golembowski. K. Kleinowski, A.Ordon, D.Orzoł, 

J. Kisielewska, R. Stateczny, Cz. Grabowska, Z. Drohomirecki, A. Stechnij, U. Gierałtowska) 

Karta do głosowania załącznik nr 17. 

 

Przegłosowano uchwałę jednogłośnie. 

Uchwała Nr VIII/52/19 w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej – załącznik nr 18. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały – zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 34/19 zał. nr 19. 

Uzasadnienie przedstawiła Pani Wójt, która poinformowała ,że ustawodawca zobowiązał do 

wprowadzenia segregacji odpadów biodegradalnych. 

 

OPINIE KOMISJI 

Komisja ds. Społecznych -  2 za , 2 wstrzymano 

Komisja RGiF – 2 za , 2 wstrzymano 

 

DYSKUSJA: 

Głos zabrał radny Kleinowski , który zwrócił się z zapytaniem czy była dokonana analiza , ile 

należałoby dopłacić za te worki na odpady biodegradalne. Odpowiedziała wice wójt, która 

zaproponowała dwa rozwiązania,albo robimy limity , albo solidarnie wszystkim 

podwyższamy opłatę za wywóz śmieci , ale nie mamy limitów. Trudno jest bowiem określić , 

jak tak stawka się podniesie. Radny poprosił, aby na październik  przygotować wstępne 

rozliczenie, aby sprawdzić jak finansowo to wygląda i wówczas zastanowimy się w jaki 

sposób rozwiązać ten problem. Ponadto radny poprosił o weryfikację liczby mieszkańców. 

Pani wice wójt poinformowała , że windykacja przebiega prawidłowo. Propozycja jest , aby 

zwiększyć tylko o worek brązowy. Nie dotyczy to odpadów komunalnych. Pani Wójt 

przekaże te informacje do mieszkańców. 

Radna U. Gierałtowska zwróciła uwagę na jakość worków, która się pogorszyła. 

Dyskusję zamknięto. 

 

Głosowanie: 
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Za 10  ( Z, Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Golembowski. K. Kleinowski, A.Ordon,, R. 

Stateczny, Cz. Grabowska, Z. Drohomirecki, A. Stechnij, U. Gierałtowska 

Przeciw 0 

Wstrzymano – 2 ( D.Orzoł, J. Kisielewska) 

 

Karta do głosowania załącznik nr 20. 

Uchwała Nr VIII/53/19 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Kobylanka – załącznik nr 21. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za zagospodarowanie odpadami komunalnymi – 

projekt nr 35/19 – zał. nr 22. 

 

OPINIE KOMISJI: 

Komisja ds. Społecznych -2 za , 2 wstrzymano 

Komisja RGiF – 2 przeciw, 2 wstrzymano 

 

Kluby nie opiniowały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję , dyskusji nie było , zamknięto. 

 

Za 11( Z, Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Golembowski. K. Kleinowski, A.Ordon,, R. 

Stateczny, Cz. Grabowska, Z. Drohomirecki, A. Stechnij, U. Gierałtowska, j. Kisielewska) 

Przeciw 0 

Wstrzymano 1 ( D. Orzoł) 

Karta do głosowania załącznik nr 23. 

Uchwała Nr VIII/54/19 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za zagospodarowanie odpadami komunalnymi – zał. nr 24. 

 

Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie określenie rodzaju dodatkowych usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi – projekt nr 36/19 – zał. nr 25. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja ds. Społecznych - pozytywna 

Komisja RGiF – przeciw 

 

DYSKUSJA: 

 

Głos zabrała radna Gierałtowska, czy jak indywidualnie zawiozę worek do punktu odbioru 

śmieci nie będę ponosiła dodatkowych kosztów? 

Radna Dąbkowska zapytała, czy jeśli dokupię worek i go odbiorę , to w następnym miesiącu 

dostanę tyle samo ? 

 



15 

 

Dyskusję zakończono. 

 

Głosowanie: 

Za 10 (Z, Dąbkowska, D. Dąbkowski, K. Kleinowski, A.Ordon,, R. Stateczny, Cz. 

Grabowska, Z. Drohomirecki, A. Stechnij, U. Gierałtowska, j. Kisielewska) 

Przeciw 0 

Wstrzymano ( Gołembowski, D. Orzoł)  

 

Uchwałę nr 36/19 przegłosowano. 

 

Karta do głosowania załącznik nr 26. 

Uchwała Nr VIII/55/19 w sprawie określenie rodzaju dodatkowych usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi – zał. nr 27. 

 

Ad.15 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży – projekt nr 37/19 – zał. nr 28. 

Projektodawcą jest Pani Wójt, która wskazała ,że poprzednią Uchwałę z roku 2008 

należałoby zmienić , ponieważ niektóre zapisy są nieaktualne. Ponadto Pani Wójt chciałaby , 

aby dzieci i młodzież z naszej gminy , chodzące do innych szkól otrzymywały również 

nagrody. Mowa jest o dzieciach uzdolnionych , odnoszących sukcesy. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja RGiF- pozytywna opinia 

 

Komisja ds. Społecznych  – ma uwagi . Pierwsza uwaga dotyczy §5 ust.1, aby nie było zapisu 

,że o nagrodę wnioskuje dyrektor szkoły , do której uczęszcza dziecko z gminy Kobylanka. 

Druga uwaga dotyczy usunięcia ust. 2 całkowicie –„ dyrektor może zgłosić do nagrody 

maksymalnie dwóch kandydatów” 

Radna D. Orzoł zawnioskowała o zmianę w tych ustępach. 

 

DYSKUSJA: 

 

Radna U. Gierałtowska stwierdziła, że nie należy ust.1 wykreślać, gdyż w tym momencie 

dyskryminuje się uzdolnione dziecko z terenu Gminy, które przez taki zapis nie mogłoby 

otrzymać nagrody w konkursie będąc w innej szkole. Przewodnicząca stwierdziła, że nie jest 

to sprzeczne, na razie jest to wniosek  i na tym etapie nie można stwierdzić , czy jest zasadny 

czy nie. 

Radna Cz. Grabowska stwierdziła, że szkoły średnie działające na terenie powiatu mają swoje 

subwencje, które mogą przeznaczyć na nagrody , natomiast nie można obciążać budżetu 

Gminy. Komisja przychyliła się do projektu uchwały ze względu na obecność szkół 

podstawowych na terenie Gminy. 

Pani Wójt zwróciła uwagę ,że ten projekt dotyczy tylko szkół podstawowych. 

Przewodnicząca zapytała o kwotę jaka ma być przyznawana. Pani Wójt przekazała , że nie 

było to ustalone. Propozycja Pani Wójt była taka, że to dyrektorzy typują dwie osoby, a wójt 

wskazuje kwotę jaką przeznaczy na nagrodę. 

 

Radna D. Orzoł miała zastrzeżenia do uzasadnienia  w § 5 ust.1. Radca prawny zauważyła, że 
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w uzasadnieniu podano podstawę prawną o nieprawidłowym zapisie. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 3 min. przerwę. 

Wznowienie obrad. 

Radca prawny wyjaśniła, że po sprawdzeniu ustawy, wynika , iż nastąpiła omyłka  pisarska w 

uzasadnieniu. Nie została napisana prawidłowa podstawa prawna. Zabrakło przy art. 90 literki 

„t”. Przy pisaniu projektu uchwały zostało poprawnie zapisane, natomiast w uzasadnieniu 

błędnie. 

 

Radni zawnioskowali , aby w paragrafie 5 pkt 2  wykreślić: ”dyrektor może zgłosić do 

nagrody maksymalnie dwóch kandydatów” 

 

Wnioskowanie : 

Za 11(Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z.Gołembowski, Cz. Grabowska, 

K.Kleinowski, A. Ordon. D. Orzoł,R. Stateczny, A. Stechnij, J. Kisielewska) 

Przeciw 0 

Wstrzymano 1 ( U. Gierałtowska) 

 

Przegłosowano wniosek. 

Karta do głosowania załącznik nr 29. 

Głosowanie nad projektem z uwzględnieniem wniosku. 

 

Za 12 (Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z.Gołembowski, Cz. Grabowska, 

K.Kleinowski, A. Ordon. D. Orzoł,R. Stateczny, A. Stechnij, J. Kisielewska, U. Gierałtowska) 

Przeciw 0 

Wstrzymano 0 

Karta do głosowania zał. nr 30. 

Uchwała Nr VIII/56/19 w sprawie przyjęcia gminnego programu edukacji uzdolnionych 

dzieci i młodzieży – zał. nr 31. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Kobylanka oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Kobylanka – projekt nr 

38/19 – zał. nr 32. 

Pani Wójt wyjaśniła ,że projekt uchwały ma związek ze zmianami w szkołach . Od września 

2019 roku na terenie Gminy nie będzie Gimnazjum. 

 

OPINIE KOMISJI: 

Komisja ds. Społecznych – opinia pozytywna 

Komisja RGiF  - opinia pozytywna  

 

DYSKUSJA: 

 

Radny Stechnij zwrócił się z zapytaniem do Pani Wójt , skąd taki podział. Pani Wójt 

poinformowała, że z dniem 01.09.2019 roku przestaje funkcjonować gimnazjum w Reptowie. 

Pozostaną jedynie SP. Rejonizacja jest formalna , rodzic nadal będzie mógł zapisać dziecko 

do wybranej szkoły. 

 

GŁOSOWANIE: 
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Za 12 (Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z.Gołembowski, Cz. Grabowska, 

K.Kleinowski, A. Ordon. D. Orzoł,R. Stateczny, A. Stechnij, J. Kisielewska, U. Gierałtowska) 

Przeciw 0 

Wstrzymano 0 

 

Uchwałę jednogłośnie przegłosowano. 

Karta do głosowania zał. nr 33. 

 

Uchwała Nr VIII/57/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Kobylanka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Kobylanka – zał. nr 34. 

 

Ad.17 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Kobylanka oraz 

nadania jej statutu – projekt nr 39/19 – zał. nr 35. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Wójt. Młodzi ludzie wyszli z inicjatywą, aby utworzyć taki 

organ. 

 

OPINIE KOMISJI; 

 

Komisja ds. Społecznych zawnioskowała , aby uchwałę wycofać w celu dokonania analizy . 

Komisja potrzebuje czasu , aby zapoznać się z uwagami mecenasa. 

 

Głosowanie nad wnioskiem o wycofanie uchwały, wniesiony przez Komisję Społeczną do 

dalszej analizy ; 

 

Za 11 (Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z.Gołembowski, Cz. Grabowska, 

K.Kleinowski, A. Ordon. D. Orzoł,R. Stateczny, A. Stechnij, J. Kisielewska) 

Przeciw 0 

Wstrzymano 1 ( U. Gierałtowska) 

Karta do głosowania zał. nr 36. 

UCHWAŁA WYCOFANA. 

 

Ad.18 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 

 

Odpowiada wice wójt: 

Na zapytanie radnego Z. Drohomireckiego – będzie ogłoszony przetarg na wykonanie 

podjazdu i będziemy chcieli to zrobić jednoetapowo. 

Na zapytanie radnej Z. Dąbkowskiej – nie posiadamy planów budowy chodnika, nie ma też 

środków , aby wykonać kosztorys na budowę tej drogi. Jeśli chodzi  chodnik koło stacji PKP , 

to droga powiatowa. W dniu 7 czerwca w starostwie mamy spotkanie i poruszymy ten temat. 

Natomiast w kwestii postępowania administracyjnej dotyczącego przesunięcia trafostacji , 

wpłynęły dokumenty z PKP Energetyka, deklarują chęć przesunięcia trafostacji. 

Zapytanie radnego Dąbkowskiego – Taka inwestycja jest w planach. 

Zapytanie radnej Gierałtowskiej – plan remontu dróg powstaje poprzez zgłoszenia 

mieszkańców. W sprawie uszkodzenia lampy na ul. Jeziornej prowadzone jest postępowanie 

szkodowe. Czekamy na jego rezultaty. 

Zapytanie radnej Kisielewskiej – Gmina nie posiada służb komunalnych, które sprzątają ulice. 
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W kwestii znaku „Straż Pożarna „zostaną przeprowadzone konsultacje. W sprawie programu 

światłowód zbierzemy więcej informacji i będziemy na bieżąco informować mieszkańców. 

Odpowiedzi w sprawie pieniędzy uchwalony na program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, udzieliła Pani Wójt. W swej wypowiedzi ,że kwota 155,000 zł była jedynie 

projektem. Natomiast RG uchwaliła kwotę 120.000,00 zł, która została podzielona w 

otwartym konkursie ofert. Nie jest tez prawdą, że została przekazana kwota 12.000,00 zł na 

jedno z Kół Gospodyń Wiejskich. Nie mówiłam również ,że nie będę wspierała kół 

finansowo. 

Zapytanie radnego Statecznego – planowana jest ścieżka do ostatnich zabudowań  do  

budynku nr 45, plany są , aby wyremontować całą. Jeśli chodzi o remont świetlicy w 

Bielkowie, to dobrze byłoby pozyskać na ten cel środki zewnętrzne . Przepustowość  rowów 

w Rekowie już działa, znajduje się zbiornik retencyjny. 

Zapytanie radnej Cz. Grabowskiej – wyrównanie drogi Cisewo nastąpi jak tylko będzie to 

możliwe. 

Zapytanie przewodniczącej A. Ordon – zapytanie dotyczące podatku VAT, czekamy na wyrok 

Sądu Naczelnego . Nie posiadamy żadnych narzędzi do pilnowania i egzekwowania zwrotu 

podatku VAT. Odpowiedzi na interpelacje nie zostały podpisane przeze mnie. Jeśli zaś chodzi 

o drogę w kierunku nieczynnej strzelnicy, zapewniam , że remont tej drogi nie ma nic 

wspólnego z faktem ,że Pani Przewodnicząca mieszka w tej okolicy. Nie da się również 

wyliczyć kosztów. Do naprawy dróg stosowane jest kruszywo , którym zasypuje się dziury i  

utwardza. 

Radna Z. Dąbkowska i radna Cz. Grabowska opuściły salę obrad o godz. 15:55. 

 

Ad. 19 

Wolne wnioski: 

1. Radna D. Orzoł wnioskowała, aby uzasadnienia do projektów uchwał były pisane 

przejrzyście i rzetelniej; 

2. Radny Stechnij nawiązując do sytuacji w SP w Reptowie, apelował , aby nie 

angażować w ten konflikt dzieci. Poprosił , aby zaprzestać ten proceder; 

3. Radny K. Kleinowski wnioskował, aby przygotować uchwałę o nadaniu honorowego 

obywatelstwa dr Greleckiemu. Pani Wójt wyraziła aprobatę , wskazała jednak ,że do 

dnia dzisiejszego nie regulaminu , który Komisja miała stworzyć. 

4. Radny Z. Gołembowski zapytał, kiedy będzie zrobiona droga do Kunowa ? Pani Wójt 

poinformowała, że  są prowadzone rozmowy ze Starostwem w tej sprawie. 

5. Radny Z. Drohomirecki wnioskował , aby zaprosić radnego powiatowego na sesję , w 

celu przedyskutowania kwestii naprawy drogi. 

 

 

INFORMACJE WÓJTA: 

Pani Wójt poinformowała o obchodach Dni Gminy Kobylanka. 

Przedszkole w Reptowie nie będzie zamknięte . Nie leży to w gestii wójta , ponieważ 

organem prowadzącym jest Fundacja Szczecińska. 

Sprawa utworzenia filii przychodni w Reptowie. To był pomysł pod dyskusję. Warto jednak 

nad tym się pochylić , ponieważ mieszkańców Gminy przybywa i tak kolejna placówka 

przydałaby się. 

 

 

INFORMACJE PRZEWODNICZĄCEJ RG: 

9 czerwca 2019 r. odbędzie się objazdowe spotkanie radnych z mieszkańcami Gminy. 

Zostanie zaproszona Pani Wójt. 
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27 czerwca 2019 r. następna sesja RG. 

Na spotkania klubów przy omawianiu projektów uchwał będzie zapraszana jedynie skarbnik 

gminy,  pani Bożena Hok. Pani Wójt nie będzie uczestniczyć w tych spotkaniach. 

 

Ad. 20 

Zamknięcie sesji 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy A. Ordon podziękowała 

radnym za przybycie i dokonała zamknięcia VIII sesji Rady Gminy o godz. 15.55 

 

Protokołowała: Katarzyna Jaskulska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


